
 

Akademický senát UK FTVS 
 
     
 Č.j.: AS-7/2014 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 10. 6. 2014 v 13.00 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Komora akademických pracovníků (a): Heller, Zahálka, Hojka, Pokorná, Jelen, Tůma, Flemr, 
Panská, Coufalová, Janák 
Studentská komora (s): Novotný, Česák, Pánková 
Omluveni: Kaplan (a), Baláš (a), Vomáčko (a), Harbichová (a), Omcirk (s), Pecinová (s) 
Nepřítomní: Vokoun (s), Blažek (s) 

 
Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Vindušková, Petr, Fořter, Zelenka 

 
 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámil předseda AS UK FTVS Heller s programem.  

Hlasování o programu zasedání 10. 6. 2014: (12-0-0) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/06/2014: AS UK FTVS schválil Program zasedání 10. 6. 2014. 

 

2. Projednání a schválení zápisu ze zasedání 13. 5. 2014 

Hlasování o zápisu ze zasedání 13. 5. 2014: (12-0-0).  

Usnesení 02/06/2014: AS UK FTVS schválil Zápis ze zasedání 13. 5. 2014. 

 

3. Vystoupení děkanky UK FTVS 

Děkanka Kohlíková poděkovala za účast na setkání u příležitosti návštěvy ministra školství 

mládeže a tělovýchovy Chládka a rektora UK. Informovala, že memorandum ohledně 

plánovaného kampusu nyní zpracovává RUK a MŠMT. Výstavba se odhaduje na cca 4-5 

let, přičemž 1-2 roky by trvala příprava, úprava návrhů atd. Jednotlivá sportoviště by měla 

být budována na úrovni s výhledem na využívání po dobu 20-30 let. Významným faktorem 

je zázemí pro ubytování v podobě hotelu Krystal. Roční provozní náklady se předpokládají 

kolem 7 miliónů Kč.  

Dále děkanka uvedla, že finanční dotace na renovaci vnitřního dvora a kuchyňského zázemí 

na Muldě zatím MŠMT neuvolnilo. Protože pronájem Muldy zastavil ing. Fořter z důvodu 

plánované přestavby, finanční propad provozu Muldy narůstá. 



Dále informovala o projektu VaVpI, kde je finanční situace zatím nejasná. V průběhu 

přípravné fáze se několikrát měnily podmínky (platba přístrojů předem, zpracování 

dokumentace, otázka platby DPH atd.), což vedlo k časovému prodlužování této fáze. 

Děkanka poděkovala paní Frantové za pečlivou administrativní práci v této záležitosti. Na 

podzim se rozbíhají další projekty včetně mezinárodního projektu Horizont 2020. 

Následovala diskuse k projektu VaVpI. 

Vedení školy obdrželo výzvu na doplnění dalších materiálů týkající se předložené akreditace 

fyzioterapie.  

Dále děkanka informovala, že se zpracovává kompletní administrativní oblast včetně 

finančních středisek. V souvislosti s tím seznámila členy AS se závěry zakázky „Právní 

analýza veřejných zakázek v letech 2009 – 2013“, která byla fakultou zadaná dne 6. 9. 2013. 

Tento materiál děkanka obdržela na vyžádání teprve nedávno. Tato analýza byla za období 

2010 – 2013, se zaměřením především na rok 2012. V závěrech je uvedeno, že mnohé 

veřejné zakázky nesplňovaly podmínku transparentnosti. V některých případech jsou totiž k 

dispozici objednávky a fakturace, ale chybí údaje o tom, zda bylo více kandidátů. Nelze tak 

určit, jak byl vítězný vykonavatel vybrán, či nedošlo k určité diskriminaci ve výběrovém 

řízení, což by mohlo být chápáno jako porušení pravidel pro výběrová řízení.  

Dále informovala, že je vypsáno výběrové řízení na tajemníka fakulty, přihlásilo se dosud 6 

uchazečů. Senátor Flemr se zeptal, kdo výběrové řízení zajišťuje, zda nemusí být externí 

člen a zda bude ve volební komisi někdo z řad senátorů. Děkanka odpověděla, že komisi 

stanovuje děkan, a zároveň sdělila, že zástupce akademického senátu fakulty bude členem 

komise. 

 

4. Projednání opatření děkanky týkající se změn v harmonogramu akademického roku 

2014/2015 

Předseda Heller uvedl, že tento bod je na základě připomínek z VKC. Předseda studijní 

komise Hojka seznámil přítomné se zprávou z jednání studijní komise a s návrhy na úpravu 

(viz závěrečná zpráva studijní komise ze dne 10. 6. 2014). Děkanka se vyjádřila 

k navrhovaným změnám a tyto návrhy na změny budou prokonzultovány s proděkankou 

Vinduškovou. Senátor Tůma upozornil na omezený letní provoz knihovny, kdy pro 

dokončení závěrečných prací je třeba umožnit studentům přístup do knihovny. Senátor Jelen 

upozornil, že studenti kombinovaného studia si stěžují na omezený provoz knihovny. 

Místopředseda Zahálka se připojil a dále uvedl, že i J.M. rektor se vyjádřil ve smyslu, že 

kdo není ochoten pracovat, tak se nahradí. Senátor Česák připomenul, že by pracovník 



knihovny měl být kompetentní při pomoci s vyhledáváním v databázích. Senátor Janák 

uvedl, že na druhou stranu není třeba, aby knihovna byla v provozu přes celé léto, ale 

alespoň některé dny. Děkanka uvedla, že letní provoz se bude připravovat, týká se to i 

počítačové učebny. 

Senát opatření děkanky projednal a předal připomínky vedení fakulty. 

 

5. Projednání a schválení prodloužení smlouvy o nájmu nebytových prostor pro bufet a 

bistro 

Ing. Fořter seznámil senátory s podmínkami prodloužení stávajících smluv, v případě bistra 

u kurtů jsou podmínky stejné, u bufetu by došlo ke snížení nájemného, vzhledem k tomu, že 

byla vytvořena konkurence v podobě kavárny, která má jiné podmínky provozování. 

Snížením nájemného sice fakulta o určité finance přijde, ale provozováním kavárny získává 

dvakrát tolik, než bude tento schodek. V současné době je také třeba inovovat vybavení 

bufetu, což bude na náklady pronajímatele, přičemž ale původně byly tyto prostory 

pronajaty i s vybavením. Provozovatel se nově zavázal poskytnout slevu na nápoje a teplá 

jídla ve výši 15 % pro zaměstnance fakulty. Senátor Janák se dotázal, zda na to byla veřejná 

zakázka. Ing. Fořter uvedl, že není třeba vypisovat zakázku pro nájem vlastních prostor. 

Senátor Zahálka zmínil, že srovnatelné prostory pronajímáme jinde za jiné peníze. Dotázal 

se, zda pokud se osvědčila kavárna, nestálo by za úvahu zajišťovat celý tento provoz. 

Tajemník uvedl, že kavárna prodává pouze balené potraviny, příprava teplých jídel je složitá 

a náročná. Děkanka uvedla, že i do kavárny se bude dokupovat vybavení.  

 

Hlasování o prodloužení smlouvy s bistrem a prodloužení a úpravě smlouvy s bufetem: (13-

0-0) 

 

Usnesení 03/06/2014: AS UK FTVS schválil smlouvy o nájmu nebytových prostor pro 

bufet a bistro. 

 

6. Projednání a schválení smlouvy o nájmu nebytových prostor pro firmu Falon 

Proděkan Petr seznámil senátory s návrhem. Původně byla prodejna skript provozována 

panem Brtníkem. Byl požadován delší provoz, což se ukázalo jako nerentabilní, a tudíž p. 

Brtník odstoupil od dalšího pronájmu. Poté provozovala prodejnu skript fakulta. Plný režim 

byl pouze měsíc, pak byl provoz omezen. V létě je prodejna zavřena. Ing. Falešník chce 

rozšířit své v současné době pronajaté prostory. Nabídl, že by prodejnu skript převzal a 

zajistil provoz navíc s prodlouženou otevírací dobou, než je nyní. V současné době je zisk 



cca 70-80 tis. Kč za rok, pokud se zohlední náklady. Bude dále prodávat propagační 

materiály, kde z toho má fakulta marži. Připravuje internetový obchod, kde budou nabízena 

i naše skripta. K provozování těchto služeb je třeba prodejnu skript přemístit, současné 

prostory této prodejny by sloužily ing. Falešníkovi pro strojové dovybavení a kancelář. 

Senátor Jelen se zeptal na schvalování, protože je to nad 100 m2. Tajemník Fořter uvedl, že 

schválení AS UK je třeba, pokud je prostor větší než nad 300 m2 a pronájem je na více než 

5 let. Senátor Janák se zeptal na názor vedení. Proděkan uvedl, že to bylo diskutováno a 

vedení je tomuto řešení nakloněno. Senátor Tůma se zeptal na přemístění edičního centra, 

kde by bylo vhodné umístění u knihovny. Předseda Heller upozornil za předsedu legislativní 

komise Kaplana na nesoulad ve smlouvě. Senátorka Coufalová navrhla sloučení prodejny 

skript s výpůjčním oddělením knihovny. Tajemník uvedl, že je trochu problém, aby 

provozovatel knihovny zároveň knihy prodával. Senátorka Panská se zeptala, zda bude 

zachován prodej propagačního materiálu. Senátor Petr uvedl, že toto se omezí. Senátor 

Zahálka se zeptal, od kdy by mělo fungovat nové umístění prodejny skript a fi Falon. Dle 

konzultace s fi Falon by úpravy měly proběhnout přes léto a fungovat od září 2014. 

Senátorka Coufalová uvedla, že není k dispozici konkrétní smlouva, tudíž nelze na dnešním 

zasedání návrh odhlasovat. Senátor Zahálka uvedl, že lze pověřit předsednictvo AS, které 

bude mít pravomoc smlouvu zkontrolovat a schválit. Předseda Heller přivítal ing. Falešníka, 

který byl pozván k projednání navržených možností. Proděkan Petr seznámil Ing. Falešníka 

s návrhem pronájmu prostor vedle současné prodejny fi Falon. Ing. Falešník s těmito 

prostory souhlasil. Uvedl, že ve vybrané víkendy by byla prodejna skript otevřena. Uvítal by 

spolupráci s fakultou, aby získal informace, jak je třeba upravit provozní dny a hodiny. 

Senátor Hojka uvedl, že rozvrh kombinovaného studia je na webu, ale je třeba vždy sdělit 

informace o kurzech celoživotního vzdělávání. Senátor Jelen uvedl, že je třeba prodejnu 

lépe prezentovat. Ing. Falešník poznamenal, že zde byly trochu překážky při rekonstrukci. 

AS UK FTVS tichým souhlasem vyjádřil souhlasné stanovisko, po dopracování smlouvy 

budou mít ještě senátoři možnost se k finální podobě elektronicky vyjádřit. 

 

7. Různé 

Proděkanka Vindušková se vyjádřila k návrhu studijní komise k úpravám harmonogramu 

akademického roku. Proběhla diskuse ohledně těchto úprav. 

Senátor Janák informoval o ustanovení komise pro výstavbu a vnitřní rozvoj. Členy jsou 

senátoři Janák, Flemr a Česák. Předsedou byl zvolen senátor Janák. Komise by ráda 

nahlédla do plánů na výstavbu kampusu. 



Předseda Heller zmínil potřebu zjednat pověření předsednictva pro nezbytné úkoly v době 

letních prázdnin. Místopředseda Zahálka zmínil, že se jedná pouze o zásadní podněty, které 

nesnesou odklad.   

Hlasování o pověření předsednictva AS UK FTVS zastupováním akademického senátu UK 

FTVS (13-0-0). 

 

Usnesení 04/06/2014: AS UK FTVS pověřil předsednictvo zastupováním v době letních 

prázdnin. 

 

Spectabilis děkanka zmínila projednání sponsí, které byly vráceny AS UK k přepracování, a 

současně sdělila, že uvedené bude dále řešeno ve spolupráci s AS.  

Předseda Heller uvedl problém odstupujících a končících senátorů z řad studentů. 

Místopředseda Zahálka uvedl, že přes prázdniny úlohu AS UK FTVS přebírá předsednictvo. 

Studium ukončuje senátorka Pecinová a Pánková, které ale budou pokračovat ve studiu od 

října. Mandát ukončil senátor Vokoun, náhrada bude ještě řešena. 

Předseda Heller zmínil dopis prof. Fialové ohledně časopisu Česká kinantropologie. Toto 

bude řešeno na schůzi České kinantropologické společnosti. 

Déle zmínil dopis od dr. Horčice ohledně rekreačního střediska v Divoké Šárce. 

Senátor Jelen upozornil na problém parkoviště; děkanka uvedla, že je třeba vyčkat na 

komunální volby, které proběhnou na Praze 6 na podzim tohoto roku. 

Děkanka informovala, že ministerstvo školství schválilo počty studentů na rok 2015.  

Senátor Jelen se dotázal na fungování disciplinární komise, zda v případě záležitosti 

spadající do dikce této komise je třeba projednat skrze děkanku fakulty. Místopředseda 

Zahálka uvedl, že ano, toto se řeší přes děkana. 

 

 

 

Zapsala: Coufalová 

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 
 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

   Ing. Tomáš Fořter, tajemník UK FTVS 

 


